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Deltagere: Line Schnejder, Jane Stripp, Michael Særslev, Rasmus Birkerod, Gunvor Bjerglund Thomsen, 

Pernille Hoff Krapper, Sandy Nielsen, Signe Mia Holm, Stine Baad Clausen, Emma 7.B, og Louis 8.B og 

Susanne Meyer Christensen. 

 

Deltagende gæster: Mia 

 

Forplejning: Skolen sørger for nogle sandwich 

 

Fraværende: Jane, Sandy, Louis 

 

Punkt 1:   

Status 

Personalesituationen herunder ledelsessituationen 

Corona 

BIF- Inklusionsvejviseruddannelse 

TVÆRS-uddannelse 

 

 

 

  

Jane flytter og udgår derfor af 

bestyrelsen. Line har taget kontakt til 

ledelsen på Terslev med henblik på at få 

valgt ny repræsentant.  

 

Vi er hårdt ramt af Corona – både 

blandt personale og børn. Det gør det 

svært at få hverdagen til at hænge 

sammen pt. Støttelærere/-pædagoger 

bruges til vikarer for at have en voksen i 

hver klasse, men det presser de elever 

med særlige behov, der ikke får den 

nødvendige støtte, deres klasser og det 

tilbageværende personale. 

I sidste ende kan vi blive nødsaget til at 

sende de ældste klasser hjem til 

onlineundervisning/hjemmeundervisning. 

 

På nuværende tidspunkt er det 

uafklaret, hvordan dagene omkring jul 

skal kompenseres.  

 

I TRIO-grupperne er der sat fokus på 

nærværssamtaler for at flytte fokus hen 

på mere forebyggende indsatser.  

 

Der er ubesatte stillinger på Nordskov og 

Vibeeng. Vi søger især musiklærere. 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

26. januar 2022 fra 18.30-20.30  

Nordskovskolen 
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Ny indskolings- og mellemtrinsleder er 

startet på Nordskov. Hun er landet godt. 

 

Udskolingsleder flytter til Østskolen, og ny 

udskolingsleder er ansat og starter 1. 

marts. 

 

Der bliver ansat ny leder til opgaverne 

omkring Børn i Fællesskaber, der skal 

arbejde på tværs af Vestskolens 

afdelinger og sekretærgruppen 

opnormeres.  

 

Vi har lærere og pædagoger, der er 

uddannet inklusionsvejvisere. De 

arbejder bl.a. med kompetenceudvikling 

med kollegerne. 

 

Der er søgt og modtaget puljemidler til 

co-teachingforløb på 5. årgang i 

matematik a 16 ugers varighed 

kommende skoleår. Det bliver 

gennemført i én klasse på hhv. Nordskov 

og Vibeeng.  

 

Der spørges til vikaruddannelse. Det 

gennemføres stadig, men er uvist om det 

bliver gjort her i starten af 2022. 

 

Punkt 2: Timefordelingsplan til godkendelse 

v. Mia/Susanne 

 

 

Vi gennemgik timefordelingsplanen. I 

kommende skoleår vil der fortsat være 

konverteret 2 lektioner uuv til to-

voksenordninger. 

Bestyrelsen foreslår, at billedkunst og 

madkundskab på 5. og 6. årgang læses 

halvårligt med 3 lektioner pr. gang.  

 

Punkt 3: Budget – status 2021 samt overblik i 

hovedtræk 2022 

v. Mia og Susanne 

 

Mia gennemgik regnskabet. Der er 

kommet en uventet regning fra 

Troelstrupgaard på omkring 100.000 kr. 

Det undersøges, hvordan regningen er 

endt på det niveau.  

Mia forventer, at regnskabet går i nul, da 

vi fortsat mangler at få nogle 

lønrefusioner for barsler og 

langtidssygdom. 

 

Budgettet er ikke på plads endnu, men 

det gennemgås på næste møde. 

 

Der er indkøbt nye møbler til Terslev, en 
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multibane og en parkourbane. Der bliver 

renoveret i nogle af lokalerne i 

Børnehuset.  

Der er indkøbt nyt legehus på Vibeeng 

og boldgårdene er blevet malet og 

renoveret på Nordskov. Svævebanen på 

Nordskov renoveres også.   

 

Punkt 4: Principper til revision: 

- Kost 

- Brug af sociale medier/digitale medier 

- Brug af hovedbeklædning 

Vi kiggede på kostpolitikken. Der er fra 

dele af bestyrelsen en oplevelse af, at 

den skal blødes op, da den ikke 

harmonerer med praksis. Vi bør fortsat 

italesætte det sunde alternativ og fortsat 

fremme sunde vaner, men måske 

acceptere fx uddeling af flødeboller til 

fødselsdag.  

 

Faxe Kommune har udarbejdet en ny 

sundhedspolitik, som vi er underlagt. 

Faxe Kommune er fortsat udfordret i 

forhold til fedme.  

Ledelsen undersøger, hvordan 

intensionerne fra sundhedspolitikken 

bliver implementeret, og hvilken 

betydning det får for os i praksis.  

 

Vi bør overveje, hvorvidt 

udskolingseleverne fortsat skal have 

mulighed for at forlade skolen i 

pauserne, da turene ofte handler om 

indkøb af slik, kage, junkfood, sodavand 

m.v.  

 

Punktet kommer på igen til et senere 

møde. 

 

Brug af sociale medier/digitale medier 

tages op igen til næste møde.  

 

Brug af hovedbeklædning: Elevrådet på 

Vibeeng har bedt bestyrelsen forholde 

sig til, hvorvidt eleverne må have 

hovedbeklædning på eller ej.  

Der er enighed i bestyrelsen om, at det 

er op til den enkelte lærer at beslutte.  

Eleverne oplever samme problematik 

med jakker. Enkelte elever bruger både 

jakke og hovedbeklædning til at 

”beskytte” sig.  

Vi skal have drøftelsen i 

personalegrupperne.  
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Meddelelser  

- formand:  

- ledelsen: (lukket punkt)  

 

 

 

Formanden spørger, om der er interesse 

for et seminar. Det besluttes, at 

seminaret placeres, når en ny bestyrelse 

er valgt.  

 

Ledelsen orienterede om en klagesag. 

Den pågældende sag giver anledning til 

en drøftelse om brug af digitale medier i 

undervisningen. Vestskolens IT-vejleder er 

ved at udarbejde en handleplan, der vil 

blive drøftet i KPU og i 

personalegrupperne.  

 

 

Eventuelt og punkter til næste møde 

  

(kl. 20.00-20.10) 

Nyt fra elevrådet skal på som fast punkt 

fremover.  

 

Godkendelse af referat  

 

 

Godkendelse pr. mail og kommentarer 

indenfor 1 uge. 


